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Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake overlast Short Stay Facility en Wielwijk

Geachte heer Van der Net,

Bij brief van 1 december 2023, bij ons ingekomen op 5 december 2023, heeft u op 
grond van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 
fractie VVD vragen gesteld inzake overlast Short Stay Facility (hierna SSF) en 
Wielwijk. Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. Herkent u de door ons opgesomde klachten?

Antwoord Wij zijn bekend met het voorkomen van overlastgevend gedrag in 
Wielwijk. Het gaat bijvoorbeeld om bedelen of het in het openbaar 
nuttigen van alcohol. De omvang van de problematiek lijkt beperkt. 

Vraag 2. Bent u van plan om extra handhaving en politie in te zetten in Wielwijk 
om deze overlast en criminaliteit te bestrijden?

Antwoord Zowel de gemeente als politie zien in 2023 geen toename in het aantal 
meldingen van incidenten in Wielwijk betreffende overlastgevende 
personen. N.a.v. de recente berichtgeving is handhaving wel op extra 
momenten aanwezig geweest rondom het Admiraalsplein. Hierbij 
werden nauwelijks incidenten waargenomen. Indien op enig moment 
sprake is van een toenemend aantal overlastmeldingen verhoogt het 
college de inzet van handhaving. Die aanleiding is er op dit moment 
niet. Wel is de oproep aan bewoners en winkeliers gedaan om 
incidenten te blijven melden wanneer dit overtredingen zijn. Overigens 
is bedelen in Dordrecht niet verboden. Doordat er geen sprake is van 
een overtreding treedt de politie hier niet tegen op.

Vraag 3. In het winkelcentrum Wielwijk is er een alcoholverbod. Bent u bereid 
om te onderzoeken of dit verbod kan worden uitgebreid naar de 
Tromptuinen en de kinderspeelplaats?

Antwoord Ja, het college is bereid om te onderzoeken of het alcoholverbod 
uitgebreid kan worden naar de Tromptuinen en de kinderspeelplaats. 

Dat onderzoek richt zich op de vraag of door het gebruik van alcohol de
gerechtvaardigde vrees bestaat voor aantasting van de openbare orde,
of de vraag of de openbare orde al is aangetast. Er dient dus een 
directe relatie te zijn tussen het gebruik van alcohol en de aantasting 
van de openbare orde (of de vrees daarvoor). Wij informeren uw raad 
na de zomer van 2024 over de uitkomsten van dit onderzoek.
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Vraag 4. In de SSF zitten diverse doelgroepen bij elkaar. Is er binnen de SSF 
1 verantwoordelijke voor de rust en orde binnen het gebouw? Zo nee, 
kunt u in gesprek gaan met verhuurders om meer structuur te krijgen 
in het bestrijden van de overlast?

Antwoord De SSF bestaat uit één gebouw met 189 appartementen in beheer van 
Woonbron. Er verblijven arbeidsmigranten en expats, mensen die na 
een relatiebreuk tijdelijke huisvesting zoeken, maar ook mensen die er 
tijdelijk wonen via hulpverleningsinstanties. Een deel daarvan wordt 
verhuurd door diverse zorgorganisaties met uiteenlopende 
doelgroepen. Al naar gelang de voorziening is toezicht (24/7) en 
begeleiding aanwezig. Er is er een periodiek overleg met alle 
zorginstellingen die betrokken zijn bij bewoners van de SSF onder regie
van Woonbron. De gemeente wordt geïnformeerd over bijzonderheden.

Vraag 5. Bent u bekend met het feit dat er mensen uit de SFF in Wielwijk 
overlast veroorzaken?

Antwoord Op dit moment is niet duidelijk of, en in welke mate de klachten 
betreffende overlast, zoals beschreven in uw vragen, zijn toe te wijzen 
aan de bewoners van de SSF. Daarom verzoeken wij inwoners, 
raadsleden en media ook om terughoudend te zijn in het toewijzen van 
bepaalde problematiek aan een specifiek adres of instelling zonder dat 
daar bewijs voor is. Dit om te voorkomen dat er een onjuist beeld 
ontstaat van de huidige situatie die geen recht doet aan het gedrag 
van een overgroot deel van de bewoners en omwonenden van de SSF.  

Vraag 6. Waarom komen veelplegers elke keer weer snel vrij en weet u 
misschien waarom het OM niet vaker een ISD-maatregel (Inrichting 
voor Stelselmatige Daders) toepast, zodat deze veelplegers langer van 
de straat worden gehaald?

Antwoord Allereerst een nuance in uw vraagstelling: het artikel in het AD waar u 
naar verwijst spreekt van een veelpleger op het Admiraalsplein. Deze 
persoon is bij de politie bekend en in beeld. Van meerdere veelplegers 
op het Admiraalsplein lijkt echter geen sprake te zijn. 

Het OM is in Nederland de instantie die belast is met de opsporing en 
vervolging van strafbare feiten. In het jaarbericht 2022 geeft het 
Openbaar Ministerie inzage in haar werkzaamheden, de resultaten die 
zij heeft gerealiseerd en welke afwegingen er zijn gemaakt in het 
proces van opsporen en vervolgen. Zie voor meer informatie: 
https://www.om.nl/documenten/jaarverslagen/om/map/2019-en-
verder/om-jaarbericht-2022

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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